
Artikel 44 vragen huisartsenbeleid

De diverse overheidslagen, brancheorganisaties en verzekeringen hebben landelijk 
convenanten (IZA, GALA, GGZ-akkoord) afgesloten ter verbetering van de gezondheid van 
de burgers. Daarbij ligt grote nadruk op het versterken van de preventie en samenwerking 
tussen partijen in de keten en tussen de gezondheidszorg in de eerste lijn en het sociale 
domein binnen de gemeentes. De spil in de eerstelijns gezondheidszorg is natuurlijk de 
huisarts.
De laatste paar weken komt in diverse publicaties en programma’s naar voren dat de 
huisartsenzorg onder druk staat. Ook in Noord Limburg en zeker ook in Venlo. Het aantal 
huisartsen dat een praktijk wil voeren neemt af en opvolging is onzeker. De zgn 
praktijkhouder dreigt zoveel in aantal af te nemen, dat het nog maar de vraag is of iedereen bij 
de huisarts überhaupt terecht kan. Tegelijkertijd zien we de zorgvraag groeien. En vrijwel alle 
huisartsen geven aan ruimteproblemen te ervaren, doordat er steeds meer taken en dus ook 
personeel bij de huisarts terechtkomt.

Vragen
1. Deelt het College de typering van de huisartsenproblematiek in Venlo, zoals die geschetst 
werd in het programma Nedinscoplein van vrijdag 5 april j.l. en in De Limburger van 10 april 
j.l.?
2. Deelt het College de opvatting van GroenLinks dat de huisarts spil is in de (huidige en 
toekomstige) gezondheidszorg in Venlo? Deelt het college de opvatting van GroenLinks dat 
de continuïteit van de huisartsenzorg een urgent en zorgwekkend probleem is voor de Venlose 
bevolking? 
3. Deelt het College de opvatting van GroenLinks dat de samenwerking tussen het sociale 
domein en huisartsen cruciaal is om de groeiende zorgvraag, middels preventieve activiteiten 
aan te pakken?
4. Deelt het College de opvatting van GroenLinks dat individuele praktijkhouders weliswaar 
ondernemers zijn, maar dat de huisartsenzorg als geheel een maatschappelijke voorziening 
van de eerste orde is en als zodanig een nutsvoorziening? 
5. Welke mogelijkheden ziet het College om de samenwerking in de keten en met het 
gemeentelijke sociale domein te versterken en daardoor huisartspraktijken te ontlasten?
6. Deelt het College de opvatting dat de gemeente een substantiële rol te vervullen heeft bij de 
coördinatie tussen alle betrokken partijen, te weten de regionale huisartsenorganisatie, 
zorgverzekeraars, zorgaanbieders, buurgemeenten e.d.?
7. Is het College bereid om een (pro-)actieve rol te vervullen in het vestigen van voldoende 
praktijk houdende huisartsen en het oplossen van ruimtevragen van huisartsenpraktijken? 
8. Ziet het College kansen in het ruimtelijke en grondbeleid van de gemeente om aan de 
huisvestingsproblemen van huisartspraktijken tegemoet te komen?
9. Heeft het College kennis genomen van initiatieven van andere gemeentes om deze 
problematiek op te pakken? Zo nee, is het college bereid kennis te nemen van reeds bestaande 



initiatieven door gemeenten elders? Is het college bereid om hieruit lering te trekken voor het 
formuleren van nieuw beleid gericht op beschikbare huisartsenzorg voor alle bewoners van 
onze gemeente? 

Wij zien uw beantwoording graag tegemoet,
Bert Frings
Fractievoorzitter GroenLinks Venlo


